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RADA MlEJSKA W LUBAWCE
Plac Wolności 1, 58-420 Lubawka

tel.757411 588 fax7574Lt262
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Lubawka dnia, 23. ].]..20r.

FoRMUIAR:Z INTERPELA0!
Mariusz Zbrzyzny
Radny Rady Miejskiej w Lubawce

Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiei w lubawce

TREŚĆ t NTERPEIACJ l : Przyci na n ie konarów drzew.

Kiedy zostaną przycięte lipy w rynku oraz konary
Śląskiego?

drzew na terenie całego Chełmska

UZA§ADN|EN|E lsToThlEGo zNAcZENlA DLA GM|NY lJEJ MlEszxnŃcÓw:

przy obecnych wiatrach łamiące się i spadające konary mogą spowodowaĆ wypadek.

Stwarzają niebezpieczeństwo dla pieszych poruszających się po ulicach, jak również
stwarzają zagrożenie dla pojazdów.

Przyklad: Przewrócone, ogromne drzewo między ulicą Podhalańską a Sądecką które
uszkodziło samochód oraz mur budynku mieszkalnego.
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1zaznaczyć właściwe
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Mariusr Zbrryzny
Radny Rady Miejskiej w Lubawce

Burmistrz Miasta Lubawka
za poŚrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ lNTERpElAol: Montaż progów zwalniających.

Czy został już wykonany i zatwierdzony projekt ,,stałej organizacji ruchu", dotyczący
zamontowania progów zwalniających na ul. Podhalańskiej we wskazanych miejscach?
Czy zostały zabezpieczone środkifinansowe na realizację tego przedmiotowego zadania.

UzAsADNlENlE lsToTNEGo zNAcENlA DLA GM|NY t JĘ, MlE§zrnŃców:

Ulica Podhalańska jest drogą gminną, jest bardzo wąska. Brak jej pobocza i chodnika.
Poruszanie się nią stanowi zagrożenie i niebezpieczeństwo dla korzystających z niej
mieszkańców.
Doszło tam już do kilku stłuczek oraz potrąceń.
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, Lubawka dnia, 23.11.20r.

FoRMulARz lNTERPEtAol

Mariusz Zbrryrny
Radny Rady Miejskiej w Lubawce

Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodnicrącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREśĆ lNTERPELACJl:

Kledy na ul. Podhalańskiej zostaną poprawaone krawężniki najazdowe przy łączeniu drogi
Podhalańskiej z Sądecką wraz z zamontowaniem barierki ochronnej przy przepuście fi 800?
Prace miały być wykonane do końca października 2019r.

UZA§ADN|EN|E lsTOTNEGo ZNACZEN|A DLA GM|NY lJĘJ MlEszrłŃcÓw:

Przechylające się krawężniki oraz brak barierki, stwarzają duże zagrożenie zarówno dla
pieszych, jak i przejeżdżających samochodów.

1zaznaczyć właściwe
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FoRMUlARz lNTERPEtAol

Mariusz Zbnyrny
Radny Rady Miejskiei w Lubawce

Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodnicząc€go Rady Mieiskiei w Lubawce

TREŚĆ INTERPELACJI: lnformacja o podstawie prawnej dotyczącej budowy studni.

W nawiązaniu do ańykutu pt: ,,Wykluczeni z Sądeckiej", który ukazał się w lnformacjach
Dolnośląskich dnia 24.09.202ar. proszę o udzielenie mi informacji na temat podstawy
prawnej.

W artykule Pan Z-ca Burmistrza Sławomir Antoniewski wypowiada się że: ,,Nie wiem, czy
będzie możliwa refundacja budowy studni dla osób, które już je wybudowafy. Zgodnie z
prawem, najpierw powinien być złożony wnioseĘ później budowa i refundacja".
W dalszej częŚci artykułu padają takie słowa: ,,Jeżeli ktoś dopiero planuje budowę studni,
powinien przyjść do urzędu, zlożyćwniosek o dofinansowanie i poczekać na naszą decyzję".
Uchwała aktualnie obowiązująca w gminie w sprawie określenia zasad udzielania dotacji
mówiiż:
Waru n kiem przyzna n ia dotacji na dofi n a nsowa nie kosztów inwestycji jest:
1) wykonanie inwestycji
2| złożenie wniosku o przyznanie dotacji wrat.zwymaganymi dokumentami
3} podpisanie umowy.

W związku z powyższymi słowami wypowiedzianymi pnez Pana Z-cę proszę o podanie
podstawy prawnej, w której jasno i wyraźnie jest określone, !ż najpierw trzeba złożyć
wniosek do urzędu iczekać na decyzję.

1zaznaczyć wlaściwe
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